
Referat fra klubbmøtene 5.mai 2015 

Referat fra Dugnad i Rakåsstien 5. mai 2015 

15 medlemmer deltok i regnværet. Rakåssti-mester Kjell kunne ikke delta grunnet ryggskade. 

Erik Gran ledet dugnaden med 3 grupper som snekret klopper, satte opp/festet merkestolper og ryddet 

stien/klippet grener mm. Merkemaling ble utsatt grunnet været. 

Oppdraget ble utført i god dugnadsånd og ca kl 20 møttes deltagerne i anlegget til brødrene Freberg ved 

Hortensveien til Margrethes wienerbrød og kaffe og en hyggelig prat i tørre omgivelser. Stor takk til Margrethe 

og ikke minst til Frebergs. 

Det blir en ny dugnad på ettersommeren. 

Ref: Odd  

 

Møtereferat 

Møtedato: 5. mai 2015 

Sted: Møterom Bolærne 

Til stede: Haaken Mathisen, Harald Broch, Heidi Thorin Olsen og Liv-Jorunn Helgestad  

Referent: Liv-Jorunn Helgestad  

Det er alltid dugnad i Rakkåsstien første tirsdag i mai, og vi som møtte i møterom Bolærne var 

forhindret fra å delta. Heidi fra møtekomiteen hadde tent lys og satt fram flaggene som vanlig, takk 

til Heidi  - rammene for møtet var det beste. 

Vi presenterte oss for hverandre og snakket litt om hva vi interesserer oss for, og siden Heidi 

nettopp har byttet jobb ble vi veldig interessert i hennes oppgaver som rådgiver i Tine. Hun har gått 

fra å jobbe i SAS til å være den eneste uten landbruksskolen som jobber som rådgiver i denne delen 

av Tine som ivaretar oppfølging av bønder, fremtidige valg mht drift osv. Hun har en bratt 

læringskurve for tiden, sa hun. 

Hun fortalte bl a at alle fjøs i Norge skal gå over fra båsdrift til frittgående fe fra 2024. Dette er kun 9 

år til og fører til store investeringskostnader for bøndene, så Heidi sier at vi kan regne med mer 

stordrift i fremtiden.  

Harald holdt et lite foredrag om hoppemelk , noe vi ble litt usikre på om var reelt eller på spøk. Men 

jeg har Googlet det, og ja, hoppemelk er noe av det mest næringsrike melkesorten som finnes.  

 


